
 
 

Extranytt den 15 november 2019 
 

Hej alla medlemmar!  

Det här blir mitt sista Nyhetsbrev både för året och framöver, har vi tur fortsätter 

Nyhetsbrev i ny regi och med ny redaktör. 

Min uppfattning är att ni har uppskattat denna återkommande nyhetsblaska, med 

information om projektet och styrelsens arbete. 

Anette har ordet! 

Som suppleant ett år och nu ordinarie ledamot i 6 månader, med funktioner som 

informationsansvarig/redaktör och den sista tiden även som vice ordförande har det 

varit en intressant men arbetsam tid. Fantastiskt trevliga möten med många av er 

medlemmar har jag haft, där jag hoppas jag kunnat ge er den information och hjälp ni 

behövt. 

In i förvaltning! 

En ny fas måste inledas då föreningen ska förvaltas på allra bästa sätt, att stå på 

solid grund med en fungerande förvaltning krävs för att driva föreningen. 

Min förhoppning som medlem är att det finns intresse bland er att aktivt delta i det 

arbetet.  

 

Tack för mig! 

Jag tackar för den här tiden och hoppas att ni alla inom kort får glädje av vårt stora 

fibernät. 

Var sak har sin tid, jag avgår i förtid under mandatperioden som ledamot i styrelsen 

och Vice Ordförande idag den15 november 2019. 

 

 

 
Vice orf./Informationsansvarig/Redaktör 

Anette Swahn 


